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VERSLAG OVERLEG KERNGROEP CULTUURRAAD 
 

Woensdag 28 september 2022 - 20 uur 

Cafetaria GC Felix Sohie 

 

Aanwezig: Els De Greef (voorzitter), Jan Lenaerts, Pieter Muyldermans (Schepen), Veria 

Van Hecke, Greta Uyttenbroeck, Ghislain Dewolf, Jonathan Van Haudenhuyse, Katrien 

Claes (secretaris, verslag) 

 

Verontschuldigd: Thea Derks, Karine Gernaey, Sabrina Spinnoy, Michel Van Mullem, 

Jan Van Assche, John Kumps 

 

 

 

BESPREKINGSPUNTEN: 

 

INTRO ELS 

 

1. Welkom met zelfgebakken wafeltjes. 

2. Michel Van Mullem liet weten dat hij zijn engagement binnen de kern van de 

cultuurraad wil stopzetten. Hij zal twee keer per jaar het Open Forum bijwonen als 

zijn agenda het toelaat. We bedanken Michel Van Mullem voor zijn inzet. 

 

 

NIEUWS VAN DE SCHEPEN 

 

 

1. Ereburger: Serge Muyldermans werd door de Seniorenraad naar voor geschoven 

als kandidaat ereburger omwille van zijn wetenschappelijk onderzoek op 

professioneel vlak. Velen kennen Serge als een van de drijvende krachten bij ERC 

Hoeilaart en als vader van Schepen Pieter Muyldermans. De Gemeenteraad heeft 

dit goedgekeurd. 

 

2. Nieuws uit IGS Druivenstreek:  

a. Coördinator Peter Van Den Berge heeft zijn engagement stopgezet en is 1 

september gestart als directeur van GITO Tervuren. Er zal dit najaar een 

aanwervingsprocedure opgestart worden voor een nieuwe trekker van deze 

intergemeentelijke samenwerking.  

 

b. Ondertussen blijven we projectmatig verder werken met de uitrol van de 

UIT-PAS & Gordel 2023 (focusregio met de Druivenstreek). Een aantal 

andere taken worden on hold gezet. 

 

c. Ticketingsysteem: Mei 2023 loopt de overeenkomst af met Ticketmatic, de 

huidige leverancier van het ticketingsysteem waarmee het GC Felix Sohie 

werkt. De markt werd ondertussen verkend naar andere mogelijke 

aanbieders. Er is een akkoord van alle schepencolleges dat lokaal bestuur 

Tervuren een raamcontract voor ticketing in de markt plaatst. De andere 

besturen kunnen hier dan mee op intekenen.  

 

3. Werkingssubsidiereglement voor erkende verenigingen: het reglement 

werd afgelopen maandag door de gemeenteraad unaniem goedgekeurd. Het 

reglement zal toegelicht worden op het Open Forum aan de hand van een tijdslijn. 
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NIEUWS VANUIT DE AFDELING VRIJE TIJD 

 

1. Toelichting rol van de cultuurcoördinator: Zie schema als bijlage. 

 

2. Aanvragen tot erkenning – Het Jaar 1953 en Steamwork 

 

Twee nieuwe verenigingen vragen een erkenning aan bij de gemeente. 

 
Steamwork vzw 

 

Deze kersverse vereniging, opgericht februari dit jaar, is actief op het terrein van 

wetenschap en maatschappij.  Zij zijn in Hoeilaart actief op de a.s. Vlaamse Dag van de 

Wetenschap (27/11) en gaan daarna in en rond Hoeilaart allerlei workshops organiseren. 

Thea heeft gebeld met een van de bestuursleden en kreeg bevestiging dat zij 

verwantschap vertonen met We-IT Hoeilaart; zij hebben ook al samengewerkt.  

Steamwork wil graag gebruikmaken van lokalen in Felix Sohie en wellicht gaan ze ook 

subsidies aanvragen. De aanvraag voldoet aan alle formele voorwaarden.  

Steamwork vzw kan gezien worden als een verrijking voor Hoeilaart en deze aanvraag 

kan gunstig geadviseerd worden. 

 

Vereniging 'Het jaar 1953'  

 

Voorjaar 2023 gaat de feitelijke vereniging de 'Viering 70 jaar' organiseren. Het comité 

'Het jaar 1953' organiseerde al 7x een jaarlijkse daguitstap en in juni hun eerste 

dansavond. 

Het jaar 1953 vraagt een erkenning aan om aanspraak te kunnen maken op lokalen in 

het GC Felix Sohie aan voordelig tarief. 

Activiteiten op stapel: 

*  Voorjaar viering 2023 – 1953 = 70 jaar 

*  3 juni 2023 - 2de dansavond in het G.C. 

*  2 september 2023 - 8ste daguitstap 

 

Na het uitklaren van de verwarring is er beslist dat Katrien deze aanvragen tot erkenning 

zal samenvatten op mail op basis van Thea haar voorbereidingswerk en de nodige 

adviezen zal formuleren en aan de rest van de kernleden bezorgen. 

Er zal een werkflow 'aanvraag erkenning' opgemaakt worden: vanaf de aanvraag tot de 

mededeling. 

 

 

3. Toelichting erkenningsreglement: het erkenningsreglement werd goedgekeurd 

door de gemeente. Er werd een brief aan Els bezorgd met meer uitleg bij de 

opmerkingen die elke adviesraad geformuleerd had. Dit wordt mee met het 

verslag verstuurd. 

 

 

NIEUWS VAN DE KERN 

 

1. Nieuws van Interradenoverleg  

 

Stand van zaken Doendersbudget 

Na de toetsingsgroep werden de daar gedane afspraken gerealiseerd. Uiteindelijk zijn er 

7 projecten ingediend die dingen naar de stem van de burger. Digitaal stemmen kon via 

de app, op papier kon men tot na het Druivenfestival terecht aan de balie van het GC 

Felix Sohie. Nadien werden alle stemmen geteld en zal de winnaar of winnaars bekend 

gemaakt worden om vervolgens tot uitwerking over te gaan. 
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Deelname aan De warmste week 

Is er interesse vanuit de verenigingen om “iets’ te doen voor de warmste week met als 

thema “kansarmoede” ? Kan aan de verenigingen gevraagd worden of er interesse is om 

alleen als vereniging of eventueel samen iets te organiseren voor dit goede doel.  

- De aanwezigen op het interradenoverleg vinden het een mooi initiatief, maar 

verder geen mogelijkheid is om vanuit de gemeente hierin een trekkersrol op te 

nemen.  

- Jan Lenaerts maakt een oproepje op dat Katrien naar alle collega’s, adviesraden 

en verenigingen kan verspreiden. De boodschap: als je iets organiseert of doet of 

wil bijdragen aan de warmste week met je vereniging, doen we dit als 

gezamenlijke bijdrage vanuit alle verenigingen van de gemeente. We organiseren 

geen groots evenement allemaal samen. 

 

 

2. VISIE doelstellingen - Acties - stand van zaken  

 

Thea en Els bogen zich samen over de visienota in een poging om actiepunten te 

formuleren bij de doelstellingen. 

Twee belangrijke actiepunten komen naar voor: 

 

Contactpersonen voor de vereniging 

 

Er is een kern van de cultuurraad die regelmatig bij elkaar komt.  

Er is een Open Forum dat twee keer per jaar voor alle verenigingen georganiseerd wordt. 

Om de band met de verengingen doorheen het jaar kracht bij te zetten, om verenigingen 

te betrekken bij het gemeenschapsleven, bij de cultuurraad, bij het 

gemeenschapscentrum, wijzen we per kernlid enkele verenigingen toe die een rol van 

peter/meter kan opnemen. 

 

Ieder van ons is contactpersoon van 3 cultuurverenigingen. 

- Je volgt ze op en koppelt terug naar de kern  

- Je weet wat ze doen en waar er problemen zijn  

- Je gaat af en toe naar hun activiteiten 

 

We hopen om op die manier de betrokkenheid en de verbinding te vergroten tussen de 

cultuurraad en de verenigingen. Hoe persoonlijker het contact met de verenigingen, hoe 

groter de kans om die betrokkenheid te vergroten. 

 

Opdracht tijdens deze kern: Elke kernlid duidt drie verenigingen aan waarvan hij of zij 

contactpersoon wil zijn. Zie lijst als bijlage. 

 

Discussie tussen de kernleden; vragen die worden gesteld: 

 

- Wat is de taak en rol van een contactpersoon? 

- Wat is het verhaal naar deze verenigingen toe? 

- Is supportersclub Kevin Demaerschalck nog actief? Zijn zij nog erkend door de 

gemeente?  

o Aanvulling op het verslag: in 2019 vroeg de vereniging hun erkenning aan 

en werd deze toegekend. Zij zijn met andere woorden nog steeds erkend. 

 

 

Zoektocht naar nieuwe vrijwilligers.  

 

Veel verenigingen geven aan dat ze op zoek zijn naar extra vrijwilligers, extra helpende 

handen. Hoe? 
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o Promoot uw leuke vereniging, en dan gaan de vrijwilligers wel enthousiast 

worden. 

o Ga op zoek naar vrijwilligers met een specifieke (kleine) taak “wie wil die 

shift mee draaien” en niet meteen om mee in het bestuur te zitten. 

o Promotie via de gemeentelijke kanalen zoals in Hier Hoeilaart – 

verenigingen in de kijker plaatsen. 

 

 

3. Open Forum - 19 oktober 2022 – cafetaria – 20 uur  

 

Voorstel van programma: 

 

- Werkingsubsidiereglement toelichten  

- Erkenningsreglement toelichten 

- Contactpersonen zitten met 'hun' verenigingen apart samen en bespreken enkele 

informatiepunten en andere zaken (nog te bepalen) 

 

Katrien en Els werken de agenda verder uit en doen een voorstel via mail aan alle 

kernleden. 

 

4. Focuspunten per kernlid  

 

Komt volgend overleg aan bod. 

 

 

Varia 

 

- In het voorjaar bespraken we volgend idee: Alle kernleden mogen gratis naar de 

activiteiten van de verenigingen.  

Hierover is nog niets formele beslist. Dat zal sowieso eerst gestemd moeten 

worden op een Open Forum (met akkoord van alle verenigingen). 

 

- Nu de winter eraan komt, wordt het ’s avonds voor en na vergaderingen in het GC 

Felix Sohie weer erg donker bij het naar huis gaan. Langs de kant van de 

Zuidvleugel, ingang Nerocafe, bij het trapje, is er daardoor risico om te vallen. Het 

plaatsen van een leuning zou een suggestie kunnen zijn opdat mensen niet vallen. 

 

 

 

 


